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Klubbens nomineringsmöte 7 december 
Det var roligt att se att mötet var så välbesökt ca 320 personer  var samlade  i Folkets park. Förutom valen 

och nomineringarna presenterade Leine Johansson IF Metalls verktygslåda för medlemmarna. Ordförande 

Mikael Johansson informerade om avtals läget och besvarade frågor på det. Det kom även upp frågor om 

lönesystemet, samt skillnaderna i lön mellan verkstäderna. Många i monteringen i fråga sätter varför ka-

ross har en så mycket högre lön, vid tanke på det starkt styrda arbetet i monteringen. 

Val och Nomineringar 
Val av kontaktombud genomfördes på mötet se förteckning. Det gjordes även  nomineringar  till styrel-

sen. Valen av dessa kommer att genomföras på årsmötet. 

 

Kontaktombud MC och MB

 

Alma Tica 

Patrik Nilsson 

Alvaro Hernandez 

Annika Wiberg 

Magnus Fernström 

Muhamed Lelic  

Per-Erik Ljungberg 

Anders Lindberg 

Rasmus Bergstrand 

Anders Solstad 

Per Pålsson 

Johan Frodig  

Mary Nilsson 

Lis Erixon 

Stefan Pettersson 

Mikael Klasson 

Leonardo Canas 

Fredrik Sjöbäck 

Birgitta Lundberg 

Alve Persson 

Kenneth Lundahl 

Ronny Appelkvist 

Lars-Göran Andersson 

Ulf Samuelsson 

Jorge Chauca 

 

 

 

 

 

  

 

   

 

 

Roland Klein 

Per Ragnarsson 

Inger Sandberg 

Tomas Nilsson 

Tommy Bjerkhaug 

Maria Rampeltin 

Leine Johansson 

Fredrik Carlsson 

Jonas Gustavsson 

Jonas Enander 

Kristina Sabel 

Kimmy Nejdenlo 

Henrik Olsson 

Andreas Kristiansson 

Nina Sevelin  

Dzemal Osmanivic 

Sead Subasic 

Jenny Ilke-Hjelm 

Per Knutsson 

Stefan Ekman 

Ulf Larsson 

Gunilla Liebgott 

Laila Rudvall 

Joakim Rylin 

Camilla Jonsson 

 

 

 

 

 

 

 

Ulf Johansson 

Jeff Sabel 

Kristian Pettersson 

Reuf Tuzlo 

Simon Jonsson 

Linda Johansson 

Joakim Gille 

Matilda Anemyr 

Amila Huseinovic 

Lars-Olof Ohlsson 

Daniel Lazic 

Intralog 

Ulf Aldebert,  

Ingrid Ahnlund,  

Emira Delic,  

Anders Svensson,  

Catarina Gustavsson,  

Bernt Andersson,  

Fredrik Eckerskog,  

Kristoffer Nodlöv 

 

 

 

 

 

 



Styrelsen 
Kassör: Joakim Rylin  

Ordinarie ledamöter: Björn Klingstedt, Jörgen Palmèr, Jenny Ilke Hjelm 

Suppleanter: Fredrik Jonasson, Fredric Carlsson, Gunilla Liebgott, Nils-Yngve Andersson, Stefan Ek-

ström, Ulf Aldebert, Kenneth Lundahl. 

Övriga nominerade: Lars-Olof Ohlsson och Johan Andrè 

Revisor: Peter Frank        Revisor Suppleanter: Roger Eriksson, Mikael Johansson( Line 4) 

 
 

EXTRA FÖRTROENDEMANNATRÄFF 

Torsdagen den 8 dec samlades alla förtroendevalda för att få information om avtalsläget samt få informa-

tion om vad som skulle kunna hända vid en eventuell konflikt. Man startade arbetet med att skapa en 

eventuell konflikt organisation om det skulle bli skarpt läge. Och i det läget är naturligtvis alla medlem-

mar välkomna att hjälpa till. Men som det ser ut nu i skrivandets stund, så är det inte varslat till konflikt 

från varken företaget eller fackförbunden. 

 

Ordförande har ordet. 
Hej alla medlemmar tack för ett bra möte och en bra dialog. Det var många frågor som diskuterades bl.a. 

våra avtalsförhandlingar och Masterprocessen som många hade synpunkter på. Vad gäller avtalsförhand-

lingarna rapporterade vi om nuläget som innebär att vi nu är i ett tillfälligt avtalslöst tillstånd och att det 

finns risk för en konflikt inom industrin, men än har ingen av parterna lagt något varsel för intentionen är 

att i det längsta försöka träffa en överenskommelse om ett nytt avtal. Det klubben har gjort är att vi har 

haft en träff med hela våran lokala organisation för att informera och förbereda oss för eventuell konflikt. 

Vad det gäller Masterprocessen så finns det mängder med frågor framförallt 5+1 som vi ej är överens om. 

Frågan har även diskuterats inom vårat koncernfack och förbund. Det  som har hänt i Oskarshamn inom 

MC är att vi har kört 2 pilotområden, dörrline och panelen. Vi har idag en styrgrupp där vi kan bryta ut 

frågor som vi inte blir överens om. Företaget är skyldiga att MBLa  vid varje förändring som ska ske. Vad 

det gäller MB har vi även där en styrgrupp där pilotområdena är ACL och 8B i kaross. Dessa områden 

skall utvärderas i början av nästa år. 

 Har ni frågor som gäller Masterprocess eller 5+1 kontakta då klubben. 

 

M.vh Ordf. Mikael ”Sippa” Johansson  

          HSO Susanne Stenqvist. 
 

 
 

 

 

 

Eftersom det är sista numret av Hyttbyggaren 
för i år önskar Verkstadsklubbens styrelse och 
Hyttbyggaren alla medlemmar en God jul och 
ett Gott nytt år 

 

************************************************************* 
Ansvarig utgivare:   

Mikael Johansson     tel 65198 

Hyttbyggarkommittén:   

Björn Klingstedt       tel 65236 

Jenny Ilke Hjelm 

Informationsbladet beräknas komma ut en gång var 14:e dag. Den är öppen för insän-

dare och debatt för alla medlemmar.  Vi hjälper också de medlemmar som behöver 

hjälp med något skrivande i informationsbladet. Material kan lämnas in eller skickas 

till klubbexpeditionen, dock får inget material lämnas in anonymt, däremot kan man 

skriva under signatur. 

 

   

 

   

   

 

   

   

 

   

   

 

   

   

 

   

 

 

  

 

   


